
Protokół nr 0022.7.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 26 czerwca 2024r.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Wicestarosta Lech 

Brzeziński.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak 

oraz

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu
Artur Szafrański — Sekretarz Powiatu

Wicestarosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 19 czerwca 2024 r.

3. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Kole, Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury 

i Promocji - zmiany w planie finansowym szkoły.

4. Skarbnik - propozycje zmian w budżecie powiatu na 2024 r.

5. Sprawy bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

6. Sprawy bieżące Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole, 

Naczelnik Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia.

7. Wolne głosy i wnioski

8. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia

Ad 1.

Wicestarosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.
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Ad 2.

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.6.2024 

z dnia 19 czerwca 2024 r. Protokół został przyjęty jednomyślnie.

Ad 3.

W posiedzeniu uczestniczyli Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Kole p. Adamek oraz 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek.

Dyrektor zwrócił się z prośbą o dokonanie zmian w planie wydatków środków przyznanych 

Uchwałą Rady Powiatu Kolskiego z dnia 28 marca 2024 w kwocie 241.000,00 zł 

z przeznaczeniem na remont kanalizacji sanitarnej, remont pokrycia dachu na budynku sali 

gimnastycznej, wymianę drzwi wewnętrznych, malowanie korytarza i świetlicy szkolnej 

w związku z nierozstrzygnięciem ogłoszonych przetargów. Dyrektor proponuje pomniejszenie 

kwoty 241.000,00 zł o 72.000,00 zł, środki te przeznacza się na: zakup wyposażenia gabinetu 

psychologa (25.000,00 zł), zakup wyposażenia pomieszczenia radiowęzła szkolnego 

(10.000,00 zł), zakup rolet z montażem (30.000,00 zł), wykonanie archiwizacji (7.000,00 zł). 

Z pozostałych środków w dziale 801 rozdział 80120 §4270 zostaną wykonane remonty: 

kanalizacji sanitarnej (50.000,00 zł), pokrycia dachu na budynku sali gimnastycznej (29.000,00 

zł) oraz inne remonty (na łączną kwotę 90.000,00 zł) polegające na: malowaniu świetlicy, 

wymianie okien w sali lekcyjnej, wymianie 3 drzwi, malowaniu 3 pomieszczeń, położeniu 

paneli. Zarząd wyraził zgodę na powyższe zmiany.

Członkowie Zarządu pytali o liczbę uczniów oraz ilość profili nauczania w roku szkolnym 

2024/2025.

Dyrektor Adamek opuścił posiedzenie.

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek omówiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Kolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podejmowania wszelkich 

czynności w relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie w zakresie 

realizacji projektu „Staż zawodowy uczniów ZSRCKU Kościelec” finansowanego ze środków 

Unii Europejskiej.

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.7.13.2024
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Ad 4.

Skarbnik przedstawił bilans skonsolidowany powiatu. W stosunku do 2023 r. nastąpił wzrost 

aktywów, który spowodowany jest m.in.: wzrostem wartości gruntów powiatu, wzrostem 

wartości budynków, wzrostem środków trwałych w budowie. Wzrost nastąpił również 

w zapasach, wzrosły należności i roszczenia, a także zobowiązania długoterminowe. 

Zmniejszeniu uległy należności długoterminowe. Zarząd zapoznał się i zatwierdził bilans.

Następnie Skarbnik przedstawił propozycje zmian w budżecie powiatu na 2024 r.:

1. Referat ds. Obsługi Finansowej Oświaty - Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu informuje, że przyznane środki w kwocie 

10.000,00 zł z przeznaczeniem na usuwanie dymu i ciepła z klatki schodowej będą 

wydatkowane w dziale 854 rozdział 85410 §4270. Zarząd wyraził zgodę.

2. Wydział Geodezji, Kartografii i Katastru - prośba o dokonanie zmian w budżecie 

powiatu polegających na zwiększeniu planu dochodów oraz wydatków o kwotę 

30.000,00 zł. Środki te pochodzą z dotacji celowej Wojewody Wielkopolskiego, zostaną 

przeznaczone na dofinansowanie zadań związanych dalszym procesem przetworzenia 

powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego do postaci cyfrowej w celu 

utworzenia baz danych GESUT i BDOT 500. Zarząd wyraził zgodę.

3. Wydział Ochrony Środowiska - prośba o zwiększenie planu wydatków o kwotę 

1.000,00 zł. W związku z rozstrzygnięciem etapu regionalnego XXI edycji 

Ogólnokrajowego Konkursu Bezpieczne Gospodarstwo Rolne zachodzi konieczność 

zabezpieczenia kwoty 1.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup nagród dla wyróżnionych 

laureatów z powiatu kolskiego. Zarząd wyraził zgodę.

4. Powiatowy Zarząd Dróg w Kole - dot. zabezpieczenia środków finansowych na nowe 

zadanie „Remont ulicy Kościuszki w Dąbiu”. Szacowany koszt wykonania wynosi ok. 

300.000 zł w podziale 60% Powiat, 40% Gmina Dąbie. Proponuje się przeznaczenie na 

ten cel niewykorzystanych środków z przebudowy ww. ulicy. Zarząd wyraził zgodę.

5. Powiatowy Zarząd Dróg w Kole - dokonano otwarcia przetargu na realizację 

zamówienia pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3411P na odcinku od drogi krajowej 

nr 92 w kierunku miejscowości Aleksandrów”. W wyznaczonym terminie wpłynęły 

dwie oferty, obie przekraczają wysokość środków zabezpieczonych w budżecie na ten 

cel. Brakująca kwota do zawarcia umowy na wykonanie robót budowlanych to 

21.394,00 zł. Zarząd wyraził zgodę na zabezpieczenie brakującej kwoty.
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Ad 5.

W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele Powiatowego Zarządu Dróg w Kole p. Kujawa, 

p. Orchowska oraz p. Łączkowski. Poruszono następujące sprawy:

1. Rada Miejska w Przedczu podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kolskiemu w kwocie 100.000,00 zł na przebudowę ulic powiatowych 

w Przedczu w 2024 r. Powiatowy Zarząd Dróg wnosi o przyjęcie środków Gminy oraz 

zabezpieczenie wkładu własnego Powiatu w kwocie 100.000,00 zł. Zarząd akceptuje 

wprowadzenie do budżetu powiatu środków z Gminy oraz zabezpieczenie wkładu 

własnego;

2. Powrócono do tematu przebudowy narożnika ulic Uniejowskiej i Leśnej 

w Grzegorzewie. Po uchwaleniu środków finansowych przez Radę Gminy oraz Radę 

Powiatu będzie można zlecić opracowanie dokumentacji na „Przebudowę skrzyżowania 

ulic Uniejowska i Leśna w Grzegorzewie”. Z uwagi na liczne kolizje z istniejącą 

infrastrukturą i związane z tym uzgodnienia proponuje się realizację zdania w latach 

2024-2025. Przewidywany szacunkowy koszt to 120.000 zł (w partycypacji: 50% 

Gmina Grzegorzew, 50% Powiat Kolski). Zarząd wyraził zgodę, oczekuje się na 

odpowiedź ze strony Gminy;

3. Poszerzenie pasa drogowego w Babiaku w rejonie skrzyżowania ul. Dworcowej i Placu 

Wolności (sprawa dotyczy wniosku Radnego Rady Powiatu Kolskiego p. Tomickiego). 

Dyrektor Kujawa poinformował, że rozmawiał z właścicielką nieruchomości, której 

część należałoby wykupić pod poszerzenie pasa, jest ona skłonna do sprzedaży. Sprawę 

skierowano do Wydziału Gospodarki Nieruchomościami;

4. Zmiany projektowe dotyczące zadania „Budowa północnej obwodnicy Koła w ciągu 

drogi powiatowej nr 3205P”. Odbędzie się spotkanie w tej sprawie z wykonawcą 

zadania, zmiany dotyczą m.in. wzmocnienia dróg dojazdowych. Istnieje możliwość 

wykonania tego w ramach robót zamiennych;

Starosta oraz Sekretarz Powiatu dołączyli do posiedzenia.

5. Uzgodniono koncepcję dotyczącą budowy ciągu pieszo - rowerowego w m. 

Bogusławice;

6. Protest dotyczący zajęcia części nieruchomości przy ul. Kościuszki w Dąbiu pod pas 

drogowy. Dyrektor Kujawa przekazał sprawę do weryfikacji Naczelnikowi Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami;
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7. Wniosek projektanta dokumentacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 

3459P ul. M. Konopnickiej w Kole” o wydłużenie terminu przygotowania dokumentacji. 

Powiatowy Zarząd Dróg proponuje przedłużenie terminu do dnia 8 października br. 

Zarząd wyraził zgodę;

8. Pismo Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Kole w sprawie 

zaprojektowania i wybudowania przez Powiat zbiornika retencyjnego w rejonie ulicy 

Konopnickiej w Kole dla przetrzymania nadmiaru wód opadowych. Jest to 

podyktowane najnowszymi wytycznymi skierowanymi dla zarządzających sieciami 

kanalizacji deszczowej przez PGW Wody Polskie w zakresie retencji wód opadowych. 

Dyrektor Kujawa zauważył, że kanalizacją deszczową zarządza Gmina Miejska Koło 

i jest to zadanie własne Gminy Miejskiej. Ponadto p. Kujawa przypomniał, że MZWiK 

w Kole przed przystąpieniem do przygotowania dokumentacji projektowej na 

przebudowę ul. Konopnickiej w Kole zapewniał, że kanalizacja deszczowa na ww. 

odcinku nie wymaga żadnych inwestycji. Uzgodniono, że Powiatowy Zarząd Dróg 

przygotuje odpowiedź do MZWiK w Kole. Starosta poinformował, że wpłynął także 

wniosek p. h jo uwzględnienie zmian w dokumentacji

projektowej dot. przebudowy ul. Konopnickiej w Kole. Z uwagi na pojawiające się 

kolejne problemy związane z przebudową ww. ulicy realizacja inwestycji jest zagrożona;

9. Pismo Gminy Kościelec informujące o podjęciu przez Radę Gminy uchwał w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kolskiego na realizację zadań: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 3400P na odcinku Ruszków Pierwszy - Dobrów”, „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 3218P na odcinku Białków Kościelny - Daniszew”, „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 3218P w zakresie wykonania chodnika na odcinku Kościelec - 

Białków Kościelec”;

10. Pismo Radnego Rady Miejskiej Koła p. Króla w sprawie wykonania remontu fragmentu 

ulicy Zachodniej w Kole wraz z budową chodnika od skrzyżowania z ulicą Toruńską do 

skrzyżowania z ulicą z Energetyczną. Radny wnosi także o ewentualne uwzględnienie 

wykonania inwestycji na całej długości ulicy Zachodniej łącząc ulicę Toruńską z ulicą 

Wiejską w Kole. Dyrektor Kujawa zauważył, że ul. Zachodnia posiada wąską - 4m 

jezdnię, zlokalizowanie chodnika bezpośrednio przy istniejącej jezdni spowodowałoby 

przejazdy samochodów ciężarowych po chodniku powodując jego uszkodzenia 

i zagrożenie w ruchu pieszym. Ponadto odcinek ul. Zachodniej, którego zarządcą jest 
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Powiat kończy się na wysokości zlewni sanitarnej MZWiK w Kole, dalsza część ulicy 

stanowi drogę miejską. Powiatowy Zarząd Dróg przygotuje odpowiedź dla p. Radnego;

11. Pismo Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu, Rejon Dróg 

Wojewódzkich w Kole dotyczące nieodpłatnego przekazania pasa drogowego drogi 

wojewódzkiej 270 Brześć Kujawski - Koło w celu realizacji inwestycji „Budowa 

północnej obwodnicy Koła w ciągu drogi powiatowej nr 3205P”. Dyrektor Kujawa 

poinformował, że dokumenty niezbędne do nieodpłatnego przekazania pasa są na etapie 

uzupełniania;

12. Prośba o wprowadzenie zmian w budżecie powiatu kolskiego polegających na 

zwiększeniu Działu 600 rozdziału 60014 §6050 o kwotę 500.000,00 zł 

z przeznaczeniem na realizację zadań: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3416P 

Grabina Wielka - Lisice na odcinku drogi w miejscowości Rośle” oraz „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 3420P Chełmno - Czepów na odcinku drogi w miejscowości 

Chruścin”. Zarząd wyraził zgodę;

13. Pismo Wójt Gminy Grzegorzew - przekazanie wniosku mieszkańców dot. 

zamontowania lamp oświetlenia ulicznego oraz o wykonania bezpiecznego pobocza dla 

rowerzystów i pieszych przy ul. Piaski w Grzegorzewie. Dyrektor Kujawa zauważył, że 

oświetlenie uliczne jest zadaniem własnym Gminy. PZD przygotuje odpowiedź na 

pismo.

Członek Zarządu p. Banasiak opuścił posiedzenie.

Ad 6.

W posiedzeniu uczestniczył Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kole p. Gibaszek oraz Naczelnik Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia p. Urbaniak.

Dyrektor przedstawił raport z realizacji programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole za rok 2023 oraz za rok 2024.

Członek Zarządu Powiatu p. Niestrawska nawiązała do posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych, w czasie którego padła sugestia żeby szpital dokonał rozeznania w kwestii 

montażu paneli fotowoltaicznych oraz pompy ciepła z uwagi na stale rosnące koszty energii. 

Dyrektor Gibaszek poinformował, że dokonano wstępnego rozeznania w Narodowym 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwestii możliwości pozyskania 

dofinansowania do montażu paneli fotowoltaicznych oraz pomp ciepła. Istnieje także 

możliwość pozyskania dofinansowania w ramach Polsko - Szwajcarskiego Programu Rozwoju 

Miast. Szpital dokona również rozeznania w kwestii ceny energii elektrycznej za MWh.
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Skarbnik pytał o stratę w wyniku finansowym szpitala jaką wygenerowała Izba Przyjęć.

Następnie Starosta poinformował o spotkaniu z przedstawicielami m.in. Gminy Miejskiej Koło 

w sprawie przystąpienia do Polsko - Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast. Koszt 

przygotowania wniosku to ok. 22.000 zł (w podziale 50% Gmina Miejska Koło, 50% Powiat 

Kolski), natomiast minimalna kwota projektu to 44.000.000 zł. Szpital chciałby pozyskać 

z Programu środki m.in. na: utworzenie Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego oraz rozbudowę 

budynku, w którym miałby się znajdować ZOL żeby zwiększyć liczbę łóżek dla pacjentów, 

zakup sprzętu medycznego w tym aparat RTG oraz tomograf, zakup i montaż fotowoltaiki oraz 

pomp ciepła. Starosta proponuje również (jeśli będzie to możliwe) ujęcie we wniosku 

przebudowy ul. 20 Stycznia w Kole. Zarząd wyraził zgodę na partnerstwo w Programie oraz na 

zabezpieczenie środków finansowych na przygotowanie wniosku.

Ad 7.

Zarząd zapoznał się z pismami:

1. Zespołu Opiekuńczo-Edukacyjno-Wychowawczego w Kole - prośba o zwiększenie od 

1 września 2024 r. kwoty tzw. kilometrówki z 0,60 zł do 1,00 zł za dojazd nauczycieli 

prowadzących nauczanie indywidualne poza miejscowością, w której znajduje się stałe 

miejsce pracy. Zarząd wyraził zgodę.

2. Liceum Ogólnokształcącego w Kole - zawiadomienie o wynajmie po raz pierwszy 

powierzchni na baner reklamowy na ogrodzeniu szkoły -;

Ad 8.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:. Anna Krnnińska
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3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak
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